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Zápis  
z veřejného shromáždění akademické obce UHK organizované Akademickým 

senátem UHK dne 27. listopadu 2018 
_____________________________________________________________ 

 
Přítomni: členové Akademického senátu Univerzity Hradec Králové, představitelé UHK a fakult, 
akademičtí pracovníci a zaměstnanci UHK, studenti UHK. 
 
Zasedání zahájila a řídila doc. Hana Tomášková. Seznámila přítomné s programem shromáždění: 

 
1) Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

• Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Bc. Zuzana Kučerová, 
místopředsedkyně za SK AS UHK). 

2) Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK). 

3) Diskuse k předneseným zprávám. 
4) Různé. 

 
 
Bod 1. Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK) 
 
Doc. Tomášková zahájila zasedání akademické obce, shrnula základní informace o akademickém 
senátu, představila členy komory akademických pracovníků AS UHK, ekonomické a legislativní 
komise a přednesla činnost akademického senátu za uplynulé funkční období. 
 

• Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Bc. Zuzana Kučerová, 
místopředsedkyně za SK AS UHK 

 
Bc. Kučerová představila členy studentské komory AS UHK, prezentovala činnost senátorů 
a požádala akademické pracovníky o doporučení studentů, kteří by reprezentovali univerzitu 
v Radě vysokých škol. Bc. Kučerová pozvala přítomné dne 25. 1. 2019 na rekonstrukci průvodu 
J. Palacha. 
 
Bod 2. Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK) 
 
Prof. Kuča podal akademické obci informace o výsledcích univerzity; na začátku své prezentace 
upozornil na mírné zvýšení počtu studentů na UHK oproti loňskému roku (přes 6,5 tis.), nárůst 
počtu zahraničních studentů, zmínil samoplátce a studentské spolky, s kterými spolupracuje. 
Zhodnotil stav žádostí o získání akreditací jako pozitivní; institucionální akreditace byla vzhledem 
k výtkám Národního akreditačního úřadu stažena. Rektor sdělil, že došlo k navýšení platů dle 
nového VMP, prezentoval vývoj platů a počty zaměstnanců na UHK a připomněl, že o výběrová 
řízení na specializovaná pracoviště (akademické pracovníky) zájem není. Informoval, 
že se připravuje karierní řád a jakmile bude k dispozici ucelená verze, bude představen. Prof. 
Kuča poděkoval zástupcům fakult, kteří se podíleli na upgrade vnitřních předpisů univerzity 
a zmínil výstavbu a otevření Přírodovědecké fakulty (zásluha bývalého rektora a vedení UHK). 
Rektor se věnoval urbanistické studii kampusu, řešení dopravy a možnosti příchodu investorů, 
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rekonstrukci VŠ kolejí, plánované opravě tělocvičny Flošna a vysvětlil důvod preference 
rekonstrukce budovy FF před PdF. V případě vypsání speciální výzvy MŠMT, zažádá UHK 
o finance na opravu budovy PdF znovu. Prof. Kuča zrekapituloval stavy fondů, financování 
rozvojových projektů a investičních akcí, sdělil, že v současné době se připravuje nový webový 
portál univerzity a facebook, oba dostupné i v anglickém jazyce. Rektor zmínil snahu uzavírat 
nové zahraniční smlouvy pro zaměstnance i studenty, připomněl získání mezinárodní kreditové 
mobility; prezentoval grafické znázornění incoming a outcoming studentů; zabýval se počty 
publikací v Q1 a Q2 časopisech a statistikou z Web of Science. Prof. Kuča pohovořil o rozdělení 
financí, které jsou určeny pro vědu, shrnul počty grantových projektů a zmínil výstupy v podobě 
duševního vlastnictví (zejména patenty a užitné vzory). Závěrem rektor projevil přání najít 
univerzálně fungující metodiku rozpočtu, která by byla vhodná pro všechny fakulty. Prof. Kuča 
ukončil prezentaci informací o aktuálně uděleném Čestném uznání „Stavba roku“, kterou obdržela 
UHK za nově postavenou budovu PřF. 
 
Bod 3. Diskuse k předneseným zprávám. 
 
V diskusi zazněly dotazy na: 
 

• možnost vzniku zdravotnické fakulty 
• novou metodiku rozpočtu 
• event. výstavbu a rozšíření univerzitního kampusu. 

 
Bod 4. Různé. 
 
Nebyly předloženy žádné body. 
 
 
 
Doc. Tomášková uzavřela diskusi a poděkovala přítomným za účast na zasedání. 
 
 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové dne 27. 11. 2018    doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                 předsedkyně AS UHK 
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